
 

Steenwijk, 13-12-2022 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het reglement van orde 

Inzake: Vervolgvragen n.a.v beantwoording college Icebear 

 

Geacht college, 

 

Na ruim een maand is het college gekomen met antwoorden op de vragen van de fractie Veur Elkaar. 

Wij hebben de volgende vragen naar aanleiding van die beantwoording. 

• Op vraag 2 antwoordt u dat er geen onderzoek is gedaan naar de mogelijkheid van overlast 

door andere bedrijven dan Icebear. Het onderzoeksbureau stelt in hun rapport dat overlast 

veroorzaakt zou kunnen worden door omliggende bedrijven. Het onderzoeksbureau loopt 

wat ons betreft vooruit op de zaken door een dergelijke stelling in een rapportage te 

benoemen. De vraag van de fractie was op welke manier onderzoek was gedaan naar 

mogelijk overlast door omliggende bedrijven.  Dat er geen onderzoek is gedaan is nu dus 

helder. Wat vindt u van een stelling als ‘mogelijk overlast door omliggende bedrijven’ 

wetende dat daar dus helemaal geen onderzoek naar is gedaan en het feitelijk een ‘losse’, 

niet onderbouwde mening is van een naar uw mening onafhankelijk onderzoeksbureau? 

• In het antwoord op vraag 3 over de gezondheidsriscio’s benoemt u de eindconclusie en zegt 

tevens toe dat er nieuwe metingen moeten worden verricht. U spreekt over ‘geen 

onomkeerbare gezondheidsrisico’s’.  Kunnen wij hierop uitmaken dat er dus wel degelijk 

gezondheidsriscio’s zijn?  

• Gezien het risico op gezondheidsrisico’s gaan wij er van uit dat de nieuwe metingen zo snel 

mogelijk worden uitgevoerd. Wanneer kunnen wij de resultaten verwachten? 

• Graag ontvangen wij het document waarbij u de GGD opdracht geeft die nieuwe metingen te 

doen, alsmede het eventuele mail- of briefverkeer 

• Het antwoord op vraag 7 is in zijn geheel niet bevredigend temeer omdat u op andere 

vlakken wel degelijk handhaaft, zoals fout parkeren ( wat overigens niet per direct slecht is 

voor de volksgezondheid). U blijft herhalen dat handhaven niet bijdraagt aan de oplossing. 

Dit terwijl u op andere gebieden wel handhaaft. Zowel de werkgroep als omwonenden, als 

onze fractie verwacht dat u gaat handhaven indien daartoe verzoeken zijn danwel reden toe 

is. De fractie ontvangt daarnaast graag alle mail- en briefverkeer en overige communicatie 

(zoals whatsappberichten) met betrekking tot handhaving en handhavingsverzoeken die zijn 

gedaan tussen zowel het college, Icebear en omwonenden. 

• Als laatste hebben wij op 13 december wederom een uitstelverzoek ontvangen inzake vragen 

over Icebear. Wat is de reden dat bij vragen over Icebear tot nu toe al 3 keer een 

uitstelverzoek is verstuurd? ( 1x CPB en 2x Veur Elkaar).  

• Bent u van mening dat het dossier Icebear serieus genomen dient te worden? 

• Bent u voornemens om in de toekomst de beantwoording van vragen over diverse dossiers 

adequaat op te pakken en binnen de gestelde termijn van 14 dagen te beantwoorden? 

 

Fractie Veur Elkaar 

Aletta Makken 




